
ONDERZOEK CAPITAL MARKETS DAY

Toch komen de ‘echte’ investeerders 
vrĳwel nooit aan het woord in de 
discussie. In de praktĳk geven de 
raad van bestuur en andere leden 
van het management presentaties, 
waarna bankanalisten vragen 
stellen.

Analisten hebben die rol omdat 
zĳ uiteindelĳk degenen zĳn die het 
meeste van de bedrĳven weten. 
“Beleggers hebben vaak een ruimer 
mandaat. Ze beleggen bĳvoorbeeld 
in Europese �nanciële instellingen; 
dat kunnen zowel banken als ver-
zekeraars zĳn. Ze moeten gewoon 
een breder perspectief hebben en 
kunnen niet in dezelfde mate van 
detail analyses doen als analisten.”

PROFILEREN
Daarnaast is de investeerdersdag 
voor analisten ook wel een moment 
om zich te pro�leren. “Het is wat 
ze doen voor de kost. Ze moeten 
erover schrĳven en, laten we eerlĳk 
zĳn, het is voor hen ook een belang-
rĳk en interessant podium”, zegt 
Ten Brinke. Donker bevestigt dit. 
“Analisten zĳn eigenlĳk allemaal 
verplicht om te komen. Een analist 
volgt vaak maar tien aandelen en 
kan dan niet zeggen dat hĳ niet 
naar een capital markets day komt.”

Dat beursgenoteerde bedrĳven 
zelf belang hechten aan de dag 
voor investeerders blĳkt uit het feit 
dat ze de dag bĳna altĳd marke-
ren met de publicatie van nieuwe 
langetermĳndoelstellingen. “Wĳ 
hebben een doel ten aanzien van 
ons kostenbesparingsprogramma 
neergezet en richting afgegeven 
voor de komende drie jaar. Ook 
hebben we het doel neergezet dat 
we de online omzet binnen drie jaar 
willen verdubbelen naar 7 miljard 
euro”, aldus Ten Brinke.

De doelstellingen leiden er op 
hun beurt weer toe dat de inves-
teerdersdag op de beurs vaak een 
dag is waarop het aandeel extra in 
beweging komt. Op de elf investeer-
dersdagen die AEX-bedrĳven vorig 
jaar hielden, was de koersuitslag 
van het aandeel elke keer aanzien-
lĳk groter dan op een gemiddelde 

handelsdag in het afgelopen jaar. 
In het geval van Ahold Delhaize 
steeg de koers bĳvoorbeeld 2,5 
procent terwĳl de AEX die dag 0,7 
procent steeg. Overigens kan de dag 
ook verkeerd vallen op de beurs. 
De aandelen van Aegon en DSM 
gingen vorig jaar rond de 5 procent 
achteruit.

Voor analisten is het een po-
dium, voor grote aandeelhouders 
een kans om nader kennis te ma-
ken met het management, de top 
kan het verhaal goed neerzetten 
ook richting de eigen organisatie 
en ten slotte is er voor daghan-
delaren de kans om een ritje te 
maken. De enige die in het plaatje 

een beetje ontbreekt, is de gewone 
aandeelhouder.

Financieel topman Paulides van 
Vopak wĳst erop dat het bedrĳf 
alle informatie tegelĳkertĳd met 
iedereen deelt. “Vopak hecht aan 
persoonlĳke relaties en feedback 
vanuit de omgeving. Alle informa-
tie die wĳ zelf verstrekken, is altĳd 
voor iedereen op hetzelfde moment 
via de live streaming op onze 
website beschikbaar.” Het is echter 
juist de interactie met het manage-
ment die ook voor de particulier 
interessant kan zĳn. Dat is ook zo 
omdat hét forum voor de kleine 
belegger, de jaarlĳkse aandeelhou-
dersvergadering (de ava), vaak niet 

NIEUWE ONTWIKKELING: SRI-DAY 
OVER DUURZAAMHEID

Hoewel de focus tijdens een 
capital markets day in principe 

niet op maatschappelijke en 
sociale doelen ligt, neemt de 
aandacht daarvoor wel toe. 

Vopak ging afgelopen jaar tijdens 
zijn investeerdersdag bijvoorbeeld 
uitgebreid in op zijn klimaatdoe-
len en zijn prestaties op het vlak 

van werknemersveiligheid.
Carola van Lamoen is bij Robeco 
head of active ownership. Haar 

team gaat met bedrijven het 
gesprek aan over hun maatschap-
pelijke onderwerpen, of ESG-on-

derwerpen. Daarvoor kan de 
capital markets day ook een goed 
moment zijn. “Wij zien dat de 
aandacht voor ESG tijdens de 
capital markets day langzaam 
toeneemt. Als we daaraan deel-
nemen, kan ons dat goed inzicht 
geven in het verdienmodel van 
bedrijven en dat is relevante 

kennis voor de dialoog.”
Daarnaast organiseren ook steeds 

meer bedrijven een SRI-day, 
een dag over Social Responsi-
ble Investing, vertelt Lamoen. 
“Een aantal jaar geleden was 
dat nog vrij incidenteel, maar 

steeds meer ondernemingen zien 
dat het meerwaarde heeft. Ze 

willen een platform bieden om 
over duurzaamheid te praten en 
aangeven welke plek duurzaam-
heid inneemt in de strategie van 

hun bedrijf.”
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